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Afyonkarahisar’da dün 3 yatırımın temeli atıldı. İlk önce Afyon Kocatepe
Üniversitesi (AKÜ) Eğitim, Araştırma ve Uygulama Çiftliği bünyesinde
hizmet verecek olan Modern Manda Barınağı Tesisinin temeli ardından
teleferik projesinin temeli son olarak ise AFRAY projesinin temeli atıldı.

Törenler yoğun
katılım ile
gerçekleştirildi.

Afyon Kocatepe
Üniversitesi (AKÜ)
Eğitim, Araştırma ve
Uygulama Çiftliği
bünyesinde hizmet
verecek olan Modern
Manda Barınağı

Tesisinin temeli düzenlenen törenle atıldı.
Törende konuşan AKÜ Rektörü Prof. Dr.
Mehmet Karakaş, Eğitim, Araştırma ve
Uygulama Çiftliğinin, 2007’den itibaren
Veteriner Fakültesine bağlı olarak yaklaşık
bin 850 dekar alan üzerinde faaliyet
gösteren Afyonkarahisar’ın en önemli hay-
vancılık tesislerinden biri olduğunu belirtti.
Karakaş, “28 personel ile hizmet verilen
Uygulama ve Araştırma Çiftliğimizde,
manda yetiştiriciliği başta olmak üzere
koyun ve inek yetiştiriciliği de yapılmak-
tadır. Ayrıca hem ilgili bilim alanına hem
de sektöre bilimsel destek verebilecek ve
gelecekte ülke ekonomisine katkı sunacak
önemli projeler de yürütülmektedir” dedi.

TELEFERİK
PROJESİNİN

TEMELİ ATILDI
Daha sonra Teleferik
projesinin temeli atıldı.
Erdal Akar Parkı’nda
gerçekleştirilen törende
Belediye Başkanı Mehmet
Zeybek, Afyonkarahisar
için bir hayalin daha

gerçek olduğunu söyledi. Başkan Zeybek
şöyle konuştu: “Dünyada ekonomik krizin
olduğu bir dönemde bizim ülkemizde
istikrarlı bir hükümet olduğu için istikrarlı
bir idare olduğu için yatırımcılarımız önünü
görebildikleri için yatırım yapmaktan çekin-
miyorlar. Bunlardan bir tanesi de Kenan
Kıran. Allah kendisinden razı olsun, güven
verdi. Biz her daim kendisinin yanındayız.
Afyonkarahisar’ımıza teleferik projemiz
hayırlı olsun”

ŞEHRİMİZ İÇİN HAYIRLI
UĞURLU OLSUN

Son olarak ise AFRAY projesinin temeli
atıldı. Afyon Kocatepe Üniversitesi önünde
gerçekleştirilen temel atma töreninde

konuşan Vali Kübra
Güran Yiğitbaşı, “Bu
proje bizim için çok
önemli. Aynı zaman-
da tabi şehrin kon-
forunu güvenliğini çok
artıracak projeler raylı
sistemler. Karayoluna
alternatif olarak kul-
lanılan bu sistemler
inşallah Afyonkarahisar vatandaşlarımızın
huzurunu, güvenliğini ve konforunu art-
tıracak. Aynı şekilde yerli ve yabancı turist-
lerimizin de bir yerden bir yere gidişini çok
konforlu ve rahat olacak. Şehrimiz için
hayırlı uğurlu olsun.” >>MEVLÜT TINAS

BBiirr  ggüünnddee  33  tteemmeell  aattııllddıı

AK Parti Afyonkarahisar teşkilat-
ları mahalle buluşmalarına devam
ediyor. Fatih Mahallesinde miting
gibi coşkulu bir mahalle buluş-
ması yapan AK Parti heyeti,
mahalle sakinlerinin yoğun ilgi-
siyle karşılaştı.>>8’DE

Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi
Afyonkarahisar Milletvekili ve 28. Dönem
milletvekili Adayı Mehmet Taytak, seçim
çalışmalarına İscehisar İlçesinde devam
etti. Taytak, “15 Temmuz akşamında
ülkeyi bölemeyen, kan gölüne çevire-
meyen FETÖ ve FETÖ yandaşlarının
tümü 14 Mayıs’ta bizimle tekrar hesaplaş-
mak istiyorlar.” dedi. >>7’DE

UUlluuççaayy,,  ““MMaahhaallllee  mmiittiinnggiimmiizz  oonnllaarrıınn
bbüüyyüükk  şşeehhiirr  mmiittiinnggiinnddeenn  ddaahhaa  üüssttüünn””

Taytak, İsce’lilerle
bir araya geldi

Mülakatla kiracı 
dönemi başladı 3
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Ressam Devabil Kara’nın
sergisi Afyonkarahisar’da

AKÜ M. Rıza Çerçel Kültür ve Sanat Merkezinde, 2 Mayıs
tarihinde düzenlenen sergi açılışı, AKÜ Rektör
Yardımcısı Prof. Dr. Yılmaz Yalçın, AKÜ GSF Dekan

Vekili Prof. Dr. Selçuk Akçay, Dekan Yardımcıları le birlikte
öğretim elemanlarının, öğrencilerin ve Afyonkarahisarlı sanat-
severlerin katılımıyla gerçekleştirildi. Sanatçı Kara’nın sanat yol-
culuğunun farklı dönemlerine ait retrospektif nitelikteki 38
yapıtının yanı sıra sanatçının işleri hakkında sunum videosunun
da yer aldığı sergi, 26 Mayıs’a kadar ziyaret edilebilecek.

DEVABİL KARA HAKKINDA
Marmara Üniversitesi GSF Resim Bölümü’nden 1986 yılında
mezun olan sanatçı, 1987 yılında Joseph Tichy’nin gravür semi-
nerine katıldı. Aynı yıl çalışmalarına Salzburg Uluslararası Yaz
Akademisinde litografi üzerine devam etti. 1993 yılında
Marmara Üniversitesi’nde sanatta yeterlik tezini verdi. 1996-
1997 yıllarında Amerika Birleşik Devletleri’nde çalışmalarını
sürdürdü. Dördü yurt dışı olmak üzere 34 kişisel sergi açan
sanatçı, çok sayıda karma sergide yer aldı. Aralarında Devlet
Resim Yarışması ve Dyo Resim Yarışması ve 2021 Dünya Sanat
Günü “Wallace Hartley” yılın sanatçısı ödüllerinin de bulun-
duğu 15 ödül kazandı. Sanatını “Hem zamanın içinde hem de
dışında gezinerek, geçmiş ve gelecek arasındaki boşluğu
tamamlayan imgeler oluşturmaya çalışıyorum” diye tanımlayan
sanatçı hakkında yazılmış “Devabil Kara, İzler Gölgeler ve

Kaybedip Bulduğumuz Kimi Şeyler” adıyla bir de kitap bulun-
maktadır. Sanatçı halen Marmara Üniversitesi GSF Resim
Bölümünde öğretim üyesi olarak çalışmaktadır. 
>>MEVLÜT TINAS

Marmara Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakültesi (GSF)
Öğretim Üyesi Doç. Devabil Kara’nın “Ara Durum Sentezi
III” adlı kişisel sergisi, Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ)

GSF ev sahipliğinde sanatseverlerle buluştu.

Olgun’dan 3
Mayıs Türkçülük

günü mesajı

Olgun, 3 Mayıs Türkçülük Günü nedeniyle bir mesaj yayımladı.
İYİ Parti Afyonkarahisar Milletvekili Adayı Avukat Hakan Şeref
Olgun, mesajında şu ifadelere yer verdi; “3 Mayıs Türk

gençliğinin milli varlığa ve değerlere sahip çıkma bilincinin temellerinin
atıldığı önemli bir gündür. 3 Mayıs; Türk Milliyetçilerinin bayramıdır.
Bugün Türk Milletini, ilimde ve maneviyatta en yükseğe çıkarma hamle
günüdür. 3 Mayıs 1944 yılından günümüze anılmakta olan Türkçülük
Günü Türk-İslam davasına gönül veren herkes için büyük önem taşı-
maktadır. Yüce Türk Milleti, örf ve adetlerimizin, değerlerimizin
gelişmesi ve gelecek kuşaklara ulaşması için üzerine düşen her türlü
görev ve sorumluluğu büyük bir onur ve gururla yerine getirmiştir ve
getirmeye de devam edecektir. Türk Milliyetçileri var olduğu sürece bu
vatan bölünmeyecek, bu mücadele bitmeyecek, bu bayrak gönderden
inmeyecektir. Türkiye Cumhuriyeti’nin kurucusu, büyük önder Mustafa
Kemal Atatürk’ün “Benim yaratılışımda fevkalade olan bir şey varsa,
Türk olarak dünyaya gelmemdir” sözünü kendimize ilke edinmiş biri
olarak, büyük Türk milletinin 3 Mayıs Türkçülük Günü’nü kutluyorum.
Ne Mutlu Türk’üm Diyene!” >>İZZET IŞIK

İYİ Parti Afyonkarahisar
Milletvekili Adayı Avukat Hakan

Şeref Olgun; “Türkçülük öyle
şerefli bir bayraktır ki; Onu

vatanın her köşesinde durmadan
dalgalandırmak her Türk'ün 
ilk ve milli vazifesidir” dedi.

Türk Anneler Derneği'nin
el sanatları sergisi açıldı

Türk Anneler Derneği Afyonkarahisar
Şubesi tarafından organize edilen El

Sanatları Sergisi açıldı.

Toplamda 4 gün sürecek olan El Sanatları Sergisi, 2-5 Mayıs arasın-
da dernek binasında sanat severlerinin beğenisine sunuldu. Özel
İdare İş hanı 2'inci katta yer alan Türk Anneler Derneği'nin salo-

nunda meraklılarını bekleyen sergi, 10.00 ile 18.00 saatleri arasında açık
olacak. Dernek Onursal Başkanı Seviye Özsoy tüm Afyonkarahisarlıları,
el emeğiyle hazırlanan ürünlerin yer aldığı sergiye beklediklerini ifade
etti. Sergide Afyonkarahisar Halk Eğitimi Merkezi Müdürlüğü öğret-
menleri ve kursiyerlerinin hazırladıkları sanatsal malzemeler ve ürünler
yer alıyor. >>İZZET IŞIK

Mayıs ayı meclis
toplantısı yapıldı
Afyonkarahisar Belediye Meclisi Mayıs ayı toplantısı Belediye
Başkanı Mehmet Zeybek’in Başkanlığında yapıldı. Toplantıda

gündeme alınan 26 madde oylanarak karara bağlandı.

Toplantının hayırlara vesile
olmasını temenni eden Başkan,
bir önceki ayda yapılan çalış-

malar hakkında meclisi bilgilendirdi.
Açış konuşmasında; “Ramazan ayını
ve bayramı geride bıraktık. Buruk bir
Ramazan, buruk bir bayram geçirdik.
Ramazan ayı boyunca mahalle sakinler-
imiz ile mahalle iftarları gerçekleştirdik.
Günlük 10 bin kişiye iftar yemeği
çıkardık. Cenab-ı Allah nice Ramazan
bayramlarına sağlıcakla erişmeyi nasip
etsin.”

EN UCUZ SU
KULLANIMI AFYON'DA

“İstediğimiz şekilde kar yağışı olmaması-
na rağmen, almış aldığımız tasarruf ted-
birleri neticesi ve yağan yağmurlarla bu

sene
yazı kışa
kadar rahatlıkla
geçirebiliriz. Baraj %10 seviyesinde şu
anda %20 seviyesine yükseldi.
Kuyulardan ve barajlardan çektiğimiz
sular ile içme suyumuzu tedarik ediy-

oruz. Çevre illere baktığımızda en
ucuz su kullanımı Afyon’da.
Metreküpü 3.50 TL’ye mal olan
suyu 10 metreküpe kadar 2.60
TL’ye veriyoruz. Bu da bizim
maliyetin altında su verdiğimizin
göstergesi” ifadelerini kullandı.

HAZİRAN AYI MECLİS
TOPLANTISI 1 HAZİRAN'DA

Belediye Başkanı Mehmet Zeybek’in
konuşmasının ardından gündem mad-

deleri görüşülerek meclis üyelerinin oyları
ile karara bağlandı. Toplantının tamamlan-
ması ardından gelecek oturumun gün ve
saati belirlendi. Haziran ayı meclis toplan-
tısının 1 Haziran Perşembe günü saat
18:30’da yapılması kararlaştırıldı.
>>HÜDAYİ ACAR
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Mülakatla kiracı dönemi başladı

Yurt dışında yaşayan T.O. isimli bir gurbetçi
Afyonkarahisar kent merkezi Gazi
mahallesinde bulunan evini kiraya vermek

için internette popüler olan bir siteye ilan verdi. 3
katlı binanın 2. katındaki sıfır dairesini 5 bin 500
TL’den ilana çıkaran T.O., ilanın açıklama kısmına

yazdıkları ile görenleri hayrete düşürdü. Açıklama
kısmında T.O., “Binanın arka katında bulunuyor ve
arka cepheye bakıyor ve balkonu var. Kiracı
mülakat sonucu belirlenecektir. Son başvuru kabul
tarihi 30.04.2023’dür. Daire teslim tarihi
01.06.2023’dür” ifadelerine yer verdi. Evi tutmak
isteyenler verilen numara ile irtibata geçerek
mülakata girdi. Ev hakkında ön bilgi almak isteyen-
ler ise evin sahibinin bir akrabası ile ön görüşme
yaptı. İsmini vermek istemeyen akrabası ise
mülakatın genelde ekonomik duruma ilişkin soru-
lardan oluştuğunu ve başvuruların alındığını ifade
etti.

MAHALLE MUHTARI BİLE 
DURUMU HEYRETLE KARŞILADI

Mahallesinde mülakatla kiralık ev ilanını duyan
Gazi Mahallesi Muhtarı Mehmet Yalçınkaya ise
durumu öğrendi. Duruma çok hayret ettiğini ve ilk
defa böyle bir şey duyduğunu dile getiren
Yalçınkaya, “İlk defa böyle bir şey duydum ve siz-
den duydum. Duyunca da merak edip geldim hangi
evmiş diye. Doğrusu çok şaşırdım. Tabi bu aralar ev
sahipleri ve kiracılar bir birlerinden şikayetçiler
,ama böyle mülakat olması ilginç, ne soracaklarmış
genel kültür sorusu mu? Mülakat sonucunu da çok

merak ediyorum, bu arkadaş kim ise bende
araştırayım. Ben bu arkadaş emlakçı birisine veya
apartman sakinlerinden birisine desin ki, ‘sizde otu-
rup ve anlaşabileceğiniz birisine verin’ şeklinde
söylese anlarım ama bunu anlayamadım.
Bekleyelim görelim” diye konuştu. >>İHA

Afyonkarahisar’da evini kiraya vermek isteyen gurbetçi, internetten akıllara 
ziyan bir ilan vererek evini mülakatla kiraya vereceğini duyurdu. Vatandaş yaptığı 

ilanda mülakat sonucuna göre dairenin 1 Haziran’ da da teslim edeceğini de 
açıklarken, bu duruma evin bulunduğu mahallenin muhtarı bile hayret etti.

GGöölleettlleerree  kkaaççaakk
aavvccııllııkk  bbaasskkıınnıı

Afyonkarahisar’da
göletlerde ağlar ile

yapılan kaçak avcılığa
Tarım ve Orman

Müdürlüğü ekipleri
son verdi.

Hocalar ve Sandıklı İlçe Tarım ve
Orman Müdürlüğü ekiplerinin
ortak çalışması sonucu

Devlethan Barajında kaçak balık avcılığı
yapıldığı ihbarı üzerine harekete geçildi.
Bölgeye giden ekipler müdahalede
bulundu. Ekipler yaklaşık 2 bin 500 metre
uzunluğunda germe ağ yakaladı. Ekipler
ağır imha ederek, ayrıca ağlara takılan
canlıları kurtararak doğal yaşamına geri
bıraktı. >>İHA

PPaanneell  yyüükkllüü  ttıırr  ddeevvrriillddii,,  kkaarraayyoolluunnuunn
bbiirr  yyöönnüü  22  ssaaaatt  ttrraaffiiğğee  kkaappaallıı  kkaallddıı

Afyonkarahisar’da 
kontrolden çıkan panel

yüklü tır yaklaşık 150 metre
savrulup ağaçları devirerek

yol ortasına devrildi. Tır
sürücüsünün yaralandığı
olayda karayolunun bir

yönü yaklaşık 2 saat trafiğe
kapalı kaldı.

Olay, Bolvadin-Emirdağ karayolu üzeri Akcan
Parkı Kavşağı yakınlarında meydana geldi.
Edinilen bilgilere göre, R.A. idaresindeki 42 GU

184 plakalı panel yüklü tır sürücüsünün henüz belirlen-
emeyen bir sebepten ötürü direksiyon hakimiyetini kay-
betmesi sonucu kontrolden çıktı. Savrula araç yaklaşık
150 sürüklenip, orta refüjdeki ağaçları devirip ardından
yola devrildi. Kaza esnasında yolda başka bir aracın
geçmemesi yaşanabilecek bir facianın önüne geçerken,
olayın ardından çevredekilerin haber vermesi ile bölg-
eye çok sayıda jandarma ve 112 Acil servis ekibi sevk
edildi. Bölgeye gelen sağlık ekipleri kazada yaralanan ve
kendi imkanları ile araç içerisinde çıkan sürücü R.A.’yı
ambulans ile Bolvadin Devlet Hastanesi’ne kaldırdı.
Olayda, karayolunun bir yönü devrilen tırın dorsesinde-
ki panellerin çevreye dağılmasından dolayı yaklaşık 2
saat trafiğe kapalı kaldı. Olayın ardından jandarma
tarafından inceleme başlatıldı. >>İHA

AArraannaann  şşaahhııssıınn  
ccaannssıızz  bbeeddeennii  bbuulluunndduu

Olay, Sultandağı ilçesi
Yeşilçiftlik beldesinde mey-
dana geldi. Edinilen bilgilere

göre, 1 Mayıs günü yakınlarının haber
alamadığı Abdülkadir Gümüş (65)
hakkında kayıp ihbarında bulunuldu.
İhbar üzerine harekete geçen jandar-
ma ekipleri arama çalışması başlattı.
Gümüş’ün evi ve çevresinde arama
yapan ekipler şahsın cansız bedenini
bahçedeki su kuyusunun içerisinde
buldu. Olayla ilgili jandarma tarafın-
dan başlatılan inceleme devam
ederken, yapılan ilk tespitlerde
Gümüş’ün dengesini kaybederek
kuyuya düştüğü düşünülüyor.
>>İHA

EEvvcciilleerr  iillççeessiinnddee  77  ççiiffttççiiyyee  
ssoorrgguumm  ssuuddaann  oottuu  ttoohhuummuu  ddaağğııttııllddıı

Afyonkarahisar’ın
Evciler ilçesinde 7

çiftçiye sorgum sudan
otu tohumu dağıtıldı.

Tarım ve Orman Bakanlığı Tarım Arazilerinin Kullanımının
Etkinleştirilmesi Projesi (TAKEP) çerçevesinde Evciler ilçesinde
sorgum sudan otu tohumu çiftçilere teslim edilmiştir. Tohumların

120 dekar alanda 7 çiftçi tarafından ekimi yapılacağı kaydedildi.
Dağıtımın ardından yapılan açıklamada ise “Kuraklığın yaşandığı bu
dönemde tarımsal üretimde daha az suya ihtiyaç duyan ürünler arasın-
da olan Sorgum Sudan Otu ile hayvansal kaba yem ihtiyacının karşılan-
ması amaçlanmıştır” ifadelerine yer verildi. >>İHA

Afyonkarahisar’da
hakkında kayıp ihbarı
verilen 65 yaşındaki 

bir adamın cansız bedeni
evinin bahçesindeki su

kuyusunda bulundu.
Olayla ilgili jandarma
tarafından inceleme

başlatıldı.
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“Sabahları zor uyanıyorsanız
tiroit hastası olabilirsiniz”

Tiroit hastalıklarının, tiroit hormonlarının salgılanma 
düzenindeki bozukluk ve bezin boyutundaki değişikliklerle 

ortaya çıktığını belirten Genel Cerrahi Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi
Nihat Polat, “Sabahları uyanamıyorsanız, uyku düzeniniz 

bozulduysa, siz de tiroit hastası olabilirsiniz” dedi.

Genel Cerrahi Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi Nihat Polat, tiroit
hastalıklarının, tiroit hormonlarının salgılanma düzenin-
deki bozukluk ve bezin boyutundaki değişikliklerle

ortaya çıktığını söyledi. Dr. Öğr. Üyesi Polat, tiroit bezinin,
vücudumuzun enerji düzeylerini kontrol ettiğini ve işlevinde
herhangi bir problem olduğunda sağlığımızın olumsuz yönde
etkileneceğini aktardı. Polat, “Tiroit gırtlak ve köprücük kemiği
arasına yerleşmiş, soluk borusuna dolanmış olarak duran kele-
bek şeklinde bir salgı bezidir. Bu salgı bezi metabolizmayı ve
vücut ısısını düzenler, bedendeki enerji kaynaklarının kon-
trolüne yardımcı olur, vücudumuzdaki bütün sistemlerle birlik-
te çalışır, beyni daima aktif tutar, bağırsakları hareket halinde
tutar, regl döngüsünün düzenli olmasını sağlar, tırnak ve
saçların sağlıklı olmasını sağlar” dedi.

BAŞLICA TIROIT HASTALIKLARI VE BELIRTILERI
Dr. Öğr. Üyesi Nihat Polat, “Tiroit bezinin yetersiz salgılanması
hipotiroidi, normalden fazla hormon salgılanması hipertiroidi,
bezin iltihaplanmasına da tiroidit adı verilir” diyerek başlıca
tiroit hastalıklarını şu şekilde sıraladı: Hipertiroidi: Tiroit
bezinin normalden fazla hormon salgılamasıdır. Belirtileri kalp
atışında hızlanma yani çarpıntı, aşırı iştah ve yemek yemeye
rağmen kilo kaybı, sinirlilik, huzursuzluk, ellerde titreme, ter-
leme, saç dökülmesi gibi şikâyetler ile kendini gösterir.
Hipotiroidi: Tiroit bezi salgısının gerekenden az üretilmesi ve
salgılanmasıdır. Kişinin hareketlerinde ağırlık, halsizlik, çabuk
yorulma, unutkanlık, vücutta su tutulması ve kilo artışı, ciltte
kuruluk, ses kısıklığı, kabızlık, adet düzensizliği gibi şikâyetler
oluşur.” Tiroidit: Tiroit bezinin çeşitli nedenlerle iltihaplanması-
na tiroiditi adı verilir. Ateş, üşüme, titreme ve çarpıntı ile başlar.
Tiroit bezi büyür, sıcaktır ve hassasiyet vardır. Hasta başını
arkaya atamaz. Yemek yemede zorluk ve lenf bezlerinde şişlik
olabilir. Tiroit bezindeki iltihap abse yapar ve tiroit bezi
üzerindeki cilt kırmızı bir renk alabilir."

“ERKEN TANI TEDAVIDE BAŞARI IÇIN ÖNEMLIDIR”
Teşhis sürecinden de bahseden Dr. Öğr. Üyesi Polat, “Tanı koy-
mada hastanın kanındaki serbest T3, serbest T4 ve TSH hor-
monlarının ölçümü tiroit bezinin çalışması hakkında bilgi verir.
T4 ve T3 hormonlarının normal sınırın altında veya üstünde
olması tiroit bezinin iyi çalışmadığına işarettir. Tiroit bezinin
büyüklüğü ve nodül içerip içermediğini anlamak için tiroit
ultrasonu, nodülün sıcak ve soğuk olduğunun anlaşılması için
tiroit sintigrafisi (filmi) kullanılır. Sintigrafi, sadece nodülü olan
ve TSH’sı düşük olan hastalara uygulanır. Nodüllerin kanser
olup olmadığını anlamak için ise tiroit ince iğne aspirasyon biy-
opsisi yapılır. Biyopsi sonucuna göre ilaç tedavisi mi yoksa cer-
rahi mi uygulanacağına karar verilir. Yukarıda saydığımız
şikâyetleri yaşayan kişiler vakit kaybetmeden konusunda
uzman bir hekime başvurmalıdır. Tiroit hastalıklarına erken tanı
konulması tedavide başarıya ulaşmada büyük rol oynar. Tedavi
edilmeyen ya da geç tanı konulan tiroit hastalıklarının ileride
çok daha büyük sağlık sorunlarına yol açabileceği unutulma-
malıdır” ifadelerini kullandı.>>İHA

Tetikleyicilerinden uzak
durarak astımı kontrol

etmek mümkün
Göğüs Hastalıkları Uzmanı Dr.

Zahide Alaçam, uygun ilaç tedavisi 
ve astım tetikleyicilerinden uzak 

durularak astımın kontrol edilebilir
bir hastalık olduğunu vurguladı.

Göğüs Hastalıkları Uzmanı Dr.
Zahide Alaçam, Dünya Sağlık
Örgütü (DSÖ)‘ne göre tüm

dünyada 339 milyon kişinin astımı olduğu
tahmin edildiğini ve dünyada her yıl 400
binden fazla astıma bağlı ölüm olduğu-
nun bilindiğini söyledi. Alaçam; “Astım,
akciğer içi hava yollarında mikrobik
olmayan bir tür iltihap nedeniyle hava
yolu duvarının daralması sonucu ortaya
çıkan müzmin (kronik) bir akciğer
hastalığıdır. Astımda hava yollarında
değişken bir hava yolu darlığı olur, yani
hastanın dönem dönem hava yollarında
bir daralma, dönem dönem hava yol-
larında normal seyretme şeklinde bir
durum olur. Bu hava yolu darlığı olduğu

dönemde de hastalarımızda nefes darlığı,
hırıltılı, hışıltılı solunum, göğüste baskı
hissi, öksürük, özellikle geçmeyen kronik
öksürük gibi şikayetleri olur. Böyle bir
şikayet olduğunda Göğüs Hastalıkları
Doktoruna gelindiğinde akciğer grafisi,
solunum fonksiyon testi tetkikleri ve
muayene sonuçlarıyla beraber hastayı
değerlendirmek gerekir. Bu tespitler
sonucunda eğer astım teşhisi konulduğu
takdirde hastanın hayatında bazı düzen-
lemeler yapmak gerekir. Öncelikle sigara
içiyorsa, sigarayı bırakması, alerjiye sebep
olabilecek faktörler varsa, alerjen durum-
lardan uzak durması istenir ve astım
tedavisi başlanılması gerekir” şeklinde
konuştu..>>İHA
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AKÜ TEKNOFEST 2023’den
birincilik ödülü ile döndü
Öğr. Grv. Tamer Aslan danışmanlığında

tamamı Biyomedikal Cihaz Teknolojisi
Bölümü öğrencisi olan AküBioTek takımı

TEKNOFEST 2023 yarışmalarında sosyal inovas-
yon kategorisinde Türkiye birincisi olarak 40 bin
TL’lik para ödülü aldı. AküBioTek, Öğr. Görevlisi
Tamer Aslan danışmanlığında Biyomedikal
Cihaz Teknolojisi Bölümü öğrencileri Yağmur
Kömürcü ve Dilek Sağlam ile birlikte 2022 yılında
Afyon Meslek Yüksekokulu bünyesinde kuruldu.
Aslan, AküBioTek’in  “Temiz ve içilebilir su her-
kesin hakkı” sloganıyla yola çıkan takım üyeleri-
nin içme suyu depolarında tespit ettikleri bir
sorundan yola çıkarak projelerini geliştirdiklerini
belirterek, “Takımımız geliştirdikleri prototip ile
depolardaki suyun daima içilebilir kalmasını sağ-
lamayı hedeflediler” dedi. 48 BİN PROJE ARASINDAN

İLK 100’E GİRDİLER
Aslan, AküBioTek takımının İnsanlık Yararına
Teknoloji Yarışması, sosyal inovasyon kategori-
sinde yarıştığını ve rapor aşamasını Türkiye
beşincisi olarak geçtiğini belirterek, “AküBioTek,
48 bin 627 proje arasından ilk 100’e girip
İstanbul’daki büyük finalde Üniversitemizi tem-
sil etti.  Bu yıl 2 milyon 547 bin aktif katılımcı ile
dünya rekoru kıran TEKNOFEST Havacılık ve
Uzay Festivali’nde AküBioTek takımımız Üniver-
sitemiz standına gelen ziyaretçilere projelerini
tanıttı.

AKÜBİOTEK TAKIMI 
ÖZBEKİSTAN’A DAVET EDİLDİ

Aslan, AküBioTek takımımın projesinin ziyaret-
çiler tarafından yoğun ilgi gördüğünü belirterek,
“Takım üyelerimiz Türkiye Polis Radyosu’nda

Umut Sarıarslan’ın sorularını yanıtlayarak proje-
lerini ulusal basında da tanıtma imkanı buldu.
Takımımız adına bir başka güzel gelişme ise ulus-
lararası katılımcıların da bulunduğu yarışmada
AküBioTek takımı Özbekistan Dışişleri
Bakanlığınca düzenlenecek sempozyum için
Semerkant’a davet edildi” diye konuştu. Aslan,
AküBioTek’in TEKNOFEST 2023 İnsanlık
Yararına Teknoloji Yarışması Sosyal İnovasyon
kategorisinde 48 bin 627 proje arasından birincili-
ği göğüslediğini belirterek, “Birincilik ödülünü
ise takımımız 1 Mayıs 2023 günü düzenlenen
büyük törende T3 vakfı Yönetim Kurulu Başkanı
Selçuk Bayraktar’ın elinden aldı” dedi.

AKÜ 46 TAKIM İLE 
TEKNOFEST’TE TEMSİL EDİLDİ

AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş da
AküBioTek takımını tebrik ederek,

TEKNOFEST’in kurumsal paydaşı olan
AKÜ’nün 2023 TEKNOFEST’te 10 farklı kategori-
de 46 takım ile temsil edildiğini ifade etti.
Karakaş, “10 farklı kategorideki 46 takımımızın
5’i finallere kadar yükselme başarısını elde etti.
Üniversitemizi başarı ile temsil eden reSOFT,
Elcezeri, AküBioTek, TITANTECH ve Orion
takımlarımızdaki değerli öğrencilerimizi ve
danışmanlarını tebrik ediyorum” dedi. Karakaş,
“Üniversitemiz artık her yıl katıldığı TEKNO-
FEST yarışmalarında dereceler ile dönmeyi alış-
kanlık haline getirdi. AküBioTek takımımız 2022
yılında ilk kez katıldığı TEKNOFEST’te de final-
leri ilk 10 içerisinde tamamlamıştı. 1 sene sonra
ödülle dönmeyi başardılar. Tüm ekibi tebrik edi-
yorum. AKÜ’nün TEKNOFEST’teki başarılarının
2024’te de artarak devam etmesini temenni edi-
yorum” dedi. >>EROL UYSAL

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) AküBioTek takımı 2023 TEKNOFEST
Havacılık, Uzay ve Teknoloji  festivali “İnsanlık Yararına Teknoloji Yarışması

Sosyal İnovasyon” kategorisinde Türkiye birincisi olmayı başardı.

İGM toplantıları
devam ediyor 

İl Genel Meclisi (İGM) Mayıs ayı toplantıları
başladı.  Meclis salonunda Başkan Burhanettin

Çoban idaresinde başlayan toplantı açılış ve
yoklamanın alınması ile başladı.

2023 Mali Yılı Bütçesi ile Bolvadin İlçe
Özel İdare Müdürlüğü kurumsal kodu
altında bulunan Halı Saha Çok Amaçlı
Salon, Çevre Düzenlemesi, Muhtelif
Bakım Onarım ve Köy Konağı Yapım
İşi için ayrılan ödeneğin, Birlik
Hizmetlerinde kullanılmak üzere
Bolvadin Köylere Hizmet Götürme
Birliği Harcama Kalemine aktarılması
konusundaki komisyon raporlarının
görüşülerek oy birliğiyle karar verildi.
Emirdağ’da bağlı Ümraniye Köyünde
yer alan, Dağınık Sırtı Mevkii, 125 ada,
184 parsel numarası ile kayıtlı, ve 125
ada 185 parsel numarası ile kayıtlı top-
lam 69.337,87 metrekarelik taşınmaz
üzerinde " Yenilenebilir Enerji
Kaynaklarına Dayalı Üretim Tesis alanı
(Güneş Enerji Santrali) amaçlı olarak
hazırlanan, İmar Planı ve eklerinin
onaylanması konusundaki komisyon
raporunun görüşülerek oy birliği işe
karara bağlandı. Emirdağ’da bağlı
Beyköy Köyünde yer alan, tapusunda

Ada Mevkiinde toplam 69.730,00 metre-
karelik 17 adet taşınmazlar üzerinde
"Yenilenebilir Enerji Kaynaklarına
Dayalı Üretim Tesis Alanı (Güneş Enerji
Santrali)" amaçlı olarak hazırlanan,
İmar Planı ve eklerinin onaylanması
konusundaki komisyon raporu görüşü-
lerek karara bağlandı.  Dazkırı’ya bağlı
Hasandede Köyü'nde yer alan, tapu-
sunda Köy İçi Mevkii, 125 ada, 7 parsel
numarası ile kayıtlı, 30.181,40 m2'lik
taşınmazın üzerinde "Konut Alanı, Yol
ve Yeşil Alan" amaçlı olarak hazırlanan
imar planı ve eklerinin düzenlenerek
onaylanması konusundaki komisyon
raporunun görüşülerek oy birliği ile
karara bağlandı. Şuhut’a bağlı
Kayabelen Köyünde yer alan, 247 ada 5
ve 11 parsel numaralı taşınmazlardan
geçen yolun kaldırılması amacıyla
hazırlanan, İmar Planı Değişikliği ve
eklerinin onaylanması komisyon rapo-
runun görüşülerek olumlu karara bağ-
landı. >>MEVLÜT TINAS

22. Afyonkarahisar klasik
müzik festivali başladı

Afyonkarahisar Klasik Müzik
Festivali, 2-8 Mayıs tarihleri
arasında 22'nci kez düzenleni-

yor. Belediyemiz tarafından destekle-
nen festival, dört yaşından beri keman
çalan çok ödüllü sanatçı Hager’in kon-
seriyle başladı. Prag Oda Orkestrası
ve Solistler Konseri ile son bulacak
festival; konserler, sergiler ve canlı
yayınlarla sanatseverlere müzik dolu
anlar yaşatacak. Festivalin en fazla
sevilen, olmazsa olmaz bölümlerin-
den Okul Söyleşileri bu yıl da devam
edecek. Sınıflarda öğrencilerle bire bir
gerçekleşecek söyleşilere katılacak
isimler arasında yazar Adnan Özyal-
çıner, Özalp Birol, Metin Celal, şair ve

yazar Yalvaç Ural, Türkiye Yayıncılar
Birliği Başkanı Kenan Kocatürk,
fotoğrafta duayen isim İsa Çelik, iş
insanı Nuri Akın, yazar Nazlı Eray,
yazar ve editör Feridun Andaç, sunu-
cu ve moderatör aynı zamanda eği-
timci Defne Sarısoy, ressam ve Yıldız
Teknik Üniversitesi öğretim görevlisi
Yusuf Taktak, ödüllü film yönetmeni
Yüksel Aksu var. Türkiye’de resim
sanatının şekillenmesindeki en etkin
isimler arasında yer alan, Afyon-
Bolvadin doğumlu ressam Yusuf
Taktak’ın Sergisi de festival kapsa-
mında Afyon’un Nuh Köyü’ndeki bir
köy okulunda açılacak.
>>TUĞRUL ŞAHİN

Belediye Başkanı Mehmet Zeybek'in destekleri ile bu yıl Afyonkarahisar
Klasik Müzik Festivali’nin 22.’si düzenleniyor. Klasik müzik sevenleri 

bir araya getiren festivalin açılışını, ülkemizin ilk ve tek bölge 
orkestrası olan Şef Naci Özgüç yönetimindeki Bursa Bölge Devlet 
Senfoni Orkestrası ve solist kemancı Matteo Hager gerçekleştirdi.
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MMooddeerrnn  mmaannddaa  bbaarrıınnaağğıı  
tteessiissiissiinn  tteemmeellii  ttöörreennllee  aattııllddıı
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Eğitim, Araştırma ve Uygulama Çiftliği bünyesinde
hizmet verecek olan Modern Manda Barınağı Tesisinin temeli düzenlen törenle atıldı.

Veteriner Fakültesi Eğitim, Araştırma ve
Uygulama Çiftliğinde düzenlenen törene
Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra

Güran Yiğitbaşı, Afyonkarahisar Milletvekilleri
Prof. Dr. Veysel Eroğlu, Ali Özkaya, İbrahim
Yurdunuseven ve Mehmet Taytak, 23. Dönem
Afyonkarahisar Milletvekili Ahmet Koca,
Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet
Zeybek, AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş,
AFSÜ Rektör V. Prof. Dr. Ümit Dündar, AKÜ
Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Şuayıp Özdemir,
Prof. Dr, Murat Peker, Prof. Dr. Yılmaz Yalçın,
Bolvadin Uygulamalı Bilimler Fakültesi Dekanı
Prof. Dr. Mustafa Fişne, Fen Edebiyat Fakültesi
Dekanı Prof. Dr. Hüseyin Koçak, Teknoloji
Fakültesi Dekan V. Prof. Dr. Ayhan Erol,
Veteriner Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Turan
Civelek, AKÜ Genel Sekreteri İhsan Ceran ile
akademik ve idari personel katıldı.

HAYVAN HASTANESİ TEMMUZ
AYINDA HİZMETE GİRECEK

Törenin açış konuşmasını yapan AKÜ Rektörü
Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Eğitim, Araştırma ve
Uygulama Çiftliğinin, 2007’den itibaren Veteriner
Fakültesine bağlı olarak yaklaşık bin 850 dekar
alan üzerinde faaliyet gösteren Afyonkarahisar’ın
en önemli hayvancılık tesislerinden biri olduğu-
nu belirtti. Karakaş, “28 personel ile hizmet veri-
len Uygulama ve Araştırma Çiftliğimizde, manda
yetiştiriciliği başta olmak üzere koyun ve inek
yetiştiriciliği de yapılmaktadır. Ayrıca hem ilgili
bilim alanına hem de sektöre bilimsel destek
verebilecek ve gelecekte ülke ekonomisine katkı
sunacak önemli projeler de yürütülmektedir”
dedi. Veteriner alanının AKÜ’nün öncelikli alan-
larından biri olarak ilan edilmesiyle birlikte yöne-
tim olarak veteriner ve hayvancılık alanına odak-
landıklarını ifade eden Karakaş, “Bu alanla ilgili
çok yönlü çalışmalar başlattık. Öncelikle
Veteriner Fakültemizin idari ve akademik perso-
nel eksikliğini giderdik. Küçükbaş alanında
önemli projelerin yürütüldüğü küçükbaş ağılını
inşa ettik. Yine süt ürünleri tesisimizi güncelle-
dik. Yine en önemli faaliyetlerden Türkiye’nin en
donanımlı Hayvan Hastanesi inşaatını başlattık.
Bir ay önce Cumhurbaşkanlığı Strateji Bütçe
Başkanlığımızdan 11 milyon liralık gerekli olan
yatırım bütçesini de yedek bütçeden alarak
Temmuz ayı içinde inşallah bu hastanemizi aça-
cağız. Hastanemizi hizmete aldığımızda ülkemi-
zin en donanımlı hayvan hastanelerinden birisi
olacak” diye konuştu.

30 MİLYON TL’YE MAL OLACAK
Karakaş, Eğitim, Araştırma ve Uygulama Çiftli-
ğinde büyük çaplı bir revizyon çalışmasının
yürütüldüğüne dikkat çekerek “Revizyon kapsa-
mında çalışmalara öncelikli olarak alt yapı ve
makine teçhizat eksikliklerini gidererek
başladık. Traktörden kepçeye, yer
kırma makinasından balya makina-
sına birçok araç gereç ve makine
teçhizatını çiftliğimize kazan-
dırdık. Küçükbaş Araştırma
ve Uygulama Ağılını inşa
ettik ve Ocak ayında açılışını
yaptık” şeklinde konuştu.
Karakaş, tesisin 30 milyon
TL’ye mal olacağını ve
Ekim 2024 tarihinde açıl-
masının planlandığını
belirterek, temel atma nok-
tasına gelinceye kadar yaşa-
nanlara ilişkin şu bilgileri
paylaştı: “Projenin 2,5 yıllık bir
hikayesi var. 2,5 yıldır takip etti-
ğimiz bir proje. Sayın Vekilimiz
Ali Özkaya beyin ısrarlı takipleriyle
birlikte, Cumhurbaşkanımızın da öne-
risiyle -aslında başlangıçta Tarım
Bakanlığı destekli yapılacaktı- bu gerçekleş-
meyince biz bunu Strateji Bütçe Başkanlığı üze-
rinden takip ettik. 2,5 yıl içinde, bu ısrarlı takipler
neticesinde 30 milyon liralık bütçe bu sene yatı-
rım bütçesine alındı.” Tesis hakkında bilgiler
veren Karakaş, “Proje ile hayata geçecek tesis
bünyesinde; 65 sabit duraklı ahır, 204 metrekare-
lik kuru dönem ve genç hayvan durakları, 94
metrekarelik malakhane, 47 metrekarelik revir, 47
metrekarelik boğa padokları, 31 metrekarelik süt
deposu, 24 metrekarelik doğumhane, 25 metreka-
relik görevli ve ilaç odası,  bin 655 metrekarelik
hayvan gezinti alanı hizmet verecektir” diye
konuştu.

“HALK ELİNDE ISLAH PROJESİ 
İLE ET VE SÜT VERİMİ ARTIRILDI”

Türkiye’nin tarım ve hayvancılık politikalarında;
yerli gen kaynaklarının korunması ve yetiştiricili-

ğinin yaygınlaştırılması hedefinin, önemli bir yer
tuttuğuna dikkat çeken Karakaş, şunları kaydetti:
“Manda türü yönünden tek yerli ırkımız olan
Anadolu Mandası için Türkiye genelinde bir ıslah
çalışması yürütüldüğünü biliyoruz.  Çalışmanın
bir ayağı da Afyonkarahisar’da 2011 yılından iti-
baren halk elinde ıslah kapsamında, yaklaşık bin
600 baş anaç manda ve bunların malaklarının
oluşturduğu bir popülasyon üzerinde öğretim
üyelerimiz tarafından yürütülmektedir. Bu araş-
tırmada uygulanan ıslah teknikleri neticesinde
süt verimi ve malakların büyüme ve gelişim gra-
fiklerinde önemli ilerlemeler kaydedilmiştir.
Bakanlık destekli bu proje ile mandaların geni
geliştirilerek, süt ve et verimliliği artırıldı.
Yapılan çalışmayla 12 aylık mandaların ağırlığı
150 kilodan 180 kiloya, yıllık bin litre süt üretimi
de  bin 180 litreye ulaştırıldı. Üniversitemiz bilim
insanlarınca yürütülen proje, mandaların etinden
ve sütünden alternatif ürün olarak yararlanılması
amacıyla ilerletilmektedir. Proje kapsamında
mandalar için moleküler düzeyde yürütülen
araştırmaların bir parçası olan genetik ilerlemele-
ri de incelenmekte ve hayvanların her birinin
genlerine ilişkin sonuçlar alınarak gen bankasın-
da kaydedilmektedir.”

AFYONKARAHİSAR’DAKİ 
MANDA SAYISI 6 BİN

Afyonkarahisar’ın manda varlığının yaklaşık 6
bin baş olduğunu ve bu sayıyla Türkiye genelin-
de 10. sırada olduğunu belirten Karakaş, sözleri-
ni şöyle sürdürdü: “Afyonkarahisar’da ve

Türkiye genelinde yapılan manda
yetiştiriciliği genel olarak aile

tipi küçük işletmeler tar-
zında olup, geleneksel

metotlar kullanıl-
maktadır. Entansif

Anadolu Mandası
y e t i ş t i r i c i l i ğ i
yapanlar ise;
modern ahır
adı altında daha
çok süt sığırları-
na uygun tarz-
da inşa edilmiş
barınaklarda
bunu gerçekleş-

tirmeye çalış-
makta ve bunun

sonucunda bir dizi
sıkıntıyla karşı karşı-

ya kalmaktadır. Halk
tipi işletme sahipleri de bu

tarz ahırlara yerleşik gelenek-
lere uymadığı gerekçesi ile sıcak

bakmamaktadır. Modern Manda
Barınağı Tesisi ile Anadolu Mandasının fizyolojik,
morfolojik ve sosyolojik yapısına uygun, birim hay-
vandan azami ürünün alınabilmesine imkân veren,
hayvan refahını gözeten ve günümüz teknolojisinin
tatbik edildiği örnek bir ahır modeli inşa edilecektir.
Çiftliğimizde yürütülen tüm projelerde moleküler tek-
nikler, biyoteknolojik yöntemler ve en ileri teknolojik
imkânlar kullanılmaktadır. Eğitim Araştırma ve
Uygulama Çiftliğine ilişkin gelecek vizyon ve
hedefimiz ise daha ilan ettiğimiz üzere çiftliğimi-
zin bir biyoteknoloji üretim merkezine dönüştü-
rülmesidir. Bu merkezde verimleri yüksek, stan-
dart genom teknolojisi ile geliştirilmiş hayvanlar
üretmeyi amaçlıyoruz. Vizyon ve hedefimize
uygun bu proje ile; Anadolu Mandalarına dost
bir ahır modelinin, modern araştırma ve uygula-
maların hayata geçirileceğine inancım tamdır.”

“AFYONKARAHİSAR 
DENİNCE AKLA KAYMAK GELİYOR”

Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak ise
yaptığı konuşmada her ilin kendine ait bir mar-
kası ve bir yapılanması olduğunu belirterek, “Mersin
deyince akla cezerye gelir; Afyonkarahisar deyince de
akla kaymak gelir” dedi. Taytak,
Afyonkarahisar’daki manda yetiştiriciliği konusunda
uzun bir ihmalin yaşandığını belirterek, “Uzun yıllar
ihmal edilmiş, sonu gelecek diye beklenilen mandacı-
lık ve manda kaymağının son dönemlerde
Rektörümüz Prof. Dr. Mehmet Karakaş
ve Milletvekilimiz Ali Özkaya’nın
emek vererek başlattıkları;
Veteriner Fakültesi
Dekanımız Prof. Dr. Turan
Civelek ve kıymetli arka-
daşlarının büyük emek
verdikleri ve
Türkiye’de Amanda
adıyla bir marka
olmuş kaymağımızın
modern manda barı-
naklarında yetişen
mandalardan üretil-
mesinin önümüzdeki
dönemlerde ilimizin pek
çok ilçesinde ve köylerin-
de de çoğalacağı inancı içeri-
sindeyim” diye konuştu.
Taytak, hayvan ıslahının önemli
olduğuna dikkat çekerek, “Buradaki
en önemli konu ise ıslah. Dünya kendi ırkları-
nı ıslah etmekle meşgulken uzun yıllar yurt dışından
getirdiğimiz hayvanlarla ülke coğrafyasına ve iklimi-
ne çok da uygun olmayan gelişmeler yaşandı. Afyon
Kocatepe Üniversitesi önce küçükbaş hayvanlar-
da şimdi de manda ile ilgili bir ıslah çalışması
yaptı. Bu şekilde inşallah ürütilen kaymaklarımız
tüm Türkiye’ye yayılacaktır düşüncesi içerisinde-
yim” ifadelerini kullandı.
“AMANDA MARKASI ÖNEM ARZ EDİYOR”
Afyonkarahisar Milletvekili İbrahim
Yurdunuseven ise AKÜ’nün hayvancılık ile ilgili
önemli projelere imza atan bir yüksek öğretim
kurumu olduğunu belirterek, “2023 yılının Ocak
ayında koyun ıslahı ile ilgili bir tesisin açılışı için
yine bu çiftlikteydik. Üniversitemizin çalışmaları
gerçekten takdire şayan. Hem hayvan hastanesi
vasıtasıyla hem de bu ıslah çalışmalarıyla gerçek-
ten önemli gelişmeler elde ediyor” dedi.
Yurdunuseven, Afyonkarahisar’ın marka bir
şehir olduğunu belirterek “Afyonkarahisar’ın
markalarından biri de kaymağı. Afyonkarahisar
et sektörü açısından da önem arz eden bir şehri-
miz. Burada yapılacak ıslah çalışmaları bizim
hem ihraç kayıtlarımızı artıracak hem de vatan-
daşlarımızın verim almasını sağlayacak. Her ne
kadar sayısal olarak sahip olduğumuz 6 bin
manda ile ülke genelinde 10. sırada olsak da kay-
mak denilince Afyonkarahisar akla geliyor.
Afyonkarahisar’ın tescilli bir markası olan kay-
mağının üretilmesi ve ıslahında Amanda marka-
sının önemi var. Burada ıslah edilecek ırkların
vatandaşlarımıza dağıtımı ile bu sektör daha da
canlanacaktır” diye konuştu.Afyonkarahisar
Milletvekili Ali Özkaya ise konuşmasında temeli
atılan tesislerin hayata geçmesine kadar yaşanan-
lara ilişkin anektotlar paylaştı. Özkaya, çiftçi bir
ailenin çocuğu olduğunu belirterek, “Çiftçi bir
ailenin çocuğu olarak tarım ve hayvancılıkla ilgi-
li bir gelişme olduğu zaman olağanüstü bir haz
alıyor ve mutlu oluyorum” dedi. Özkaya, emek
verdikleri bir tesisin temel atma safasına gelme-

sinden memnun olduğunu belirterek sürece iliş-
kin şu bilgileri paylaştı: “Uzun süredir emek ver-
diğimiz, değerli hocalarımız ile birlikte sıfırdan
projelendirilmiş bir tesisin temel atma töreninde-
yiz. Sayın Cumhurbaşkanımız milletvekilleri ile
zaman zaman toplantı yapar. Bu toplantılardan
birinde ‘Afyonkarahisar kaymak üretimi azalı-
yor; bu işe sahip çıkın’ talimatını vermişti. Ben de
kendisine Afyonkarahisar olarak proje, imkan ve
alan geniş yeter ki kaynak olsun diye cevap ver-
miştim. Afyonkarahisar’da tüm Türkiye’nin lez-
zetle yediği muhteşem bir kaymak üretiliyor.
Bunun devamı ve artırılması da inşallah yeni
hayvanlardan üretilen süt ile birlikte olacak. Esas
itibariyle bizim burada üreteceğimiz mandaları
gerçekten bu işi bilen çiftçilerimize vererek, onla-
ra satarak, damızlık yetiştirerek ilimizin her
yerinde yaygınlaştırmamız lazım. Atalarımızdan
bize intikal eden bu lezzeti yaşatmamız ve yeni
kuşaklara nakletmemiz lazım.” 

“GIDA ARZI VE GIDA GÜVENLİĞİ
EN ÖNEMLİ KONULARDAN”

Eski Orman ve Su İşleri Bakanı ve
Afyonkarahisar Milletvekili Prof. Dr. Veysel
Eroğlu da konuşmasında, tüm dünyada gıda arzı
ve güvenliğinin giderek daha fazla önem kazan-
dığını kaydetti. Eroğlu, “2012 yılında yapılan bir
duyuruda gelecek 10 yıl içinde dünyadaki en
önemli sektörün gıda arzı ve gıda güvenliği ola-
cağı belirtilmişti. Şu anda dünyanın en önemli
meselesi gıda meselesi. Dolayısıyla Türkiye’de gıda
üretimi ve gıda güvenliği çok önemli” dedi.
Afyonkarahisar’ın et ve süt üretiminde Türkiye’nin en
önemli şehirleri arasında yer aldığını hatırlatan Eroğlu

şunları söyledi:  “Kaymağımız ve lokumu-
muz da tescilli markalarımız. Kaymak

üretim miktarı azalınca endişe edil-
meye başlandı. Dolayısıyla

Sayın Milletvekillerimiz Ali
ve İbrahim bey bu konuyu

çok sıkı bir biçimde takip
ettiler. Mandacılığın
burada geliştirilmesi
konusunda gayret edil-
di. Zaman içinde
manda kaymağı üreti-
minde azalma olunca
manda sayısının artırıl-

ması gerekti. Üniversite-
miz de buna öncülük

yaptı. Manda sayısı geçmiş-
te 2 bine kadar düşmüştü

ancak şu anda 6 bin sayısına
yükseldi ama bu da yeterli değil.

Bizim bir hedef koymamız lazım. En
kısa zamanda manda sayısını belki 20 binle-

re taşımak için bir seferberlik yapmamız gerektiği
kanaatindeyim. Afyon Kocatepe Üniversitesinin bir
markası olan Amanda Türkiye’de tanınmaya başlan-
dı. Ülke olarak kendi coğrafyamıza uygun, yerli ırkla-
rı daha da geliştirmemiz gerektiği kanaatinde-
yim. Türkiye’de tek olan ve kısa süre sonra açılı-
şını yapacağımız üniversitemizin hayvan hasta-
nesi konusunda hepimizin büyük gayretleri oldu.
İnşallah bu yıl içerisinde açılacak olan hayvan
hastanemiz Türkiye’de örnek olacaktır.”
Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran
Yiğitbaşı ise üniversitelerin şehirlerin lokomotif
sektörlerinin ilerlemesinde sahip oldukları rolün
büyük olduğunu ifade etti. Yiğitbaşı, “Bir şehrin
gelişiminde bir şehrin lokomotif sektörlerinin
ilerlemesinde hız kazanmasında üniversitelerimi-
zin rolü çok büyük” dedi. Yiğitbaşı,
Afyonkarahisar’ın öncü ve lokomotif sektörlerin-
de üniversite ve şehir işbirliğinde kamunun hem
yatırımları yapması hem de politikalarını yürüt-
mesinde ve belirlemesinde Afyon Kocatepe Üni-
versitesi ve Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üni-
versitesinin şehre çok büyük katkıları ve destek-
leri olduğunu kaydetti. Yiğitbaşı, “Bu anlamda
ben birlikte çalışmaktan çok mutluyum, her iki
rektörümüz adına da bunu söylüyorum.
Bugünde burada olmaktan bu tesisin temel atma
törenini gerçekleştirmekten yine şehrimiz adına
gurur duyuyorum. İnşallah Sayın Bakanımızın
söylediği gibi bu tesisin hızla tamamlanmasını,
açılışını yapmak içinde her türlü gayreti 2024 yılı
bir sonbahar ayı söyleniyormuş ama onu daha da
öne çekmek için de elimizden gelen gayreti de
göstereceğiz. Hayvancılıkta modern teknolojinin
kullanıldığı örnek bir ahır barınağı olarak bir
hayvandan azami üretimin alınacağı şekilde
örneklik teşkil etmesini diliyorum” diye konuştu.
Konuşmaların ardından il protokolü tarafından
tesisin ilk bloğunun betonunu atmak için butona
basılması ve akabinde düzenlenen kokteyl ile
tören sona erdi. >>MEVLÜT TINAS
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Taytak, İsce’lilerle
bir araya geldi

Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi Afyonkarahisar Milletvekili ve 28.
Dönem milletvekili Adayı Mehmet Taytak, seçim çalışmalarına İscehisar
İlçesinde devam etti. Taytak, “15 Temmuz akşamında ülkeyi bölemeyen,
kan gölüne çeviremeyen FETÖ ve FETÖ yandaşlarının tümü 14 Mayıs’ta

bizimle tekrar hesaplaşmak istiyorlar.” dedi. 

Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet Taytak, 14 Mayıs öncesi seçim
çalışmalarına hız erdi. İl genelinde ilçe, kasaba ve

köyleri dolaşan Taytak’a vatandaşlar yoğun ilgi gösteriyor.
Taytak, İscehisar ilçesinde esnaf, vatandaşlar, muhtarlar,
STK Temsilciler ve iş adamları ile bir araya geldi. İlk
olarak Seydiler Belediyesi’nde esnaf ve vatandaşları
ziyaret eden Milletvekili Taytak, kasabaya vermiş olduğu
desteklerinden dolayı belde halkı teşekkür etti. 

ESNAF, “14 MAYIS’TA OYUMUZU
MHP’YE VERECEĞİZ”

İscehisar ilçesinde hem sanayi esnafını hemde ilçe
merkezindeki esnaf ve vatandaşları da ziyaret eden Taytak,
hayırlı işler temennisinde bulundu. 14 Mayıs seçimlerinde
Cumhurbaşkanlığında Cumhurbaşkanı Erdoğan’a, genel seçim-
lerde ise Milliyetçi Hareket Partisine oy vereceklerini söyleyen
Esnaf ve vatandaş teşekkür eden Milletvekili Taytak,’a esnaf
yoğun ilgi gösterdi. 

ÇALIŞLAR KÖYÜ MİLLETVEKİLİ 
TAYTAK’I BAĞRINA BASTI

Çalışlar Köyünü de ziyaret eden Taytak, burada coşkulu bir
kalabalık tarafından karşılandı. Burada vatandaşlara sesle-
nen Milletvekili Taytak, “14 Mayıs Türkiye için inşallah
ülkeyi bölmek isteyenlerden kurtulmanın bir fırsatı olacak.
15 Temmuzdan sonra Yenikapı’da Sayın
Cumhurbaşkanımız ve Sayın Genel Başkanımız milyonların
olduğu bir alanda miting yaptılar.  Öncesinde milyonlar
sahaya indi. FETÖ’nün yapacağı kalkışmaya hep birlikte
müsaade etmedik. Gazi meclisi bombaladılar, külliyeyi
bombaladılar, vatandaşımıza kurşun sıktılar. Vatandaşımız,
askerimizi ve polisimizi şehit ettiler. Şimdi 15 Temmuz
akşamında ülkeyi bölemeyen, kan gölüne çeviremeyen
FETÖ ve FETÖ yandaşlarının tümü 14 Mayıs’ta bizimle
tekrar hesaplaşmak istiyorlar. Buna müsaade edecek miyiz?
Hayır. Onları 15 Temmuz’da nasıl bertaraf etmişsek, inşal-
lah onların uşaklarını da 14 Mayıs akşamında yine bertaraf
edeceğiz ve Allah izin verirse 15 Mayıs sabahında güzel bir
Türkiye’ye uyanacağız” dedi. Milletvekili Taytak daha
sonra muhtarlar, STK Temsilciler ve iş adamları ile bir
araya geldi. >>MEVLÜT TINAS

Gençlik okulu,
Emirdağ’da başladı

Emirdağ'da Aile Okulu semineri ile büyük bir mesafe alındığını,
yüzlerce aileye ulaşıldığını, aynı aşkla, aynı heyecanla gençler-
le de "Gençlik Okulu" seminerini başlatmak ve devam etmenin

arzusunu taşıdığını anlatan Kaymakam Osman Eren Bilici konuş-
masının sonunda öğrencilere ve Eğitimci Mehmet Yılmaz'a teşekkür-
lerini iletti. Gençlerde farkındalık artırma, daha iradeli olma, güzel
alışkanlıklar edinerek akademik başarılarını artırma, sosyal ve duy-
gusal yönlerine katkıda bulunma, arkadaşlık ilişkilerini ve teknolojik
araçlarla ilişkilerini daha makul bir zemine çekme, onları olumsuz
alışkanlıklardan uzak tutma amacıyla Sandıklı 75. Yıl İlkokulu
Müdürü Mehmet Yılmaz tarafından hazırlanan "Gençlik Okulu" sem-
inerinin ilki Emirdağ'da Aziziye Anadolu Lisesinde yapıldı. Eğitimci
Yılmaz "Emirdağ'da böyle karşılanmaktan çok mutluyum, burada
ailelerle defalarca program yaptık, artık gençlerle de hasbihal etmek,
onlara hayat yolculuğunda destek sunmak istiyorum. Bana bu imkânı
sağlayan Kaymakamımıza minnettarım" dedi. >>TUĞRUL ŞAHİN

Emirdağ’da kadınlar
hayallerine kavuşuyor

Vali Yiğitbaşı Emirdağ İlçesinde
Afyonkarahisar Valiliği’nin organize

ettiği “İlham Veren Başarı Öyküleriyle
Kadınlar” programında Emirdağlı

kadınlar ile bir araya geldi. 

Türkiye’de kırsal, bölgesel ve ulusal kalkınma planlarıyla yerelde
ve ulusalda tüm vatandaşlar için sağlanan kapsamlı devlet
destekleri sayesinde birçok kadın iş sahibi oldu. Afyonkarahisar

Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı da bu desteklerden faydalanan
kadınlar ile “İlham Veren Başarı Öyküleriyle Kadınlar Buluşması”
kapsamında programlar serisi başlattı. Vali Yiğitbaşı programda
TKDK, KOSGEB, Kalkınma Ajansları, Orman Köylerini Destekleme
Projeleri gibi kurumlardan destek alan ve kendi hikâyesini oluşturan
kadınların yaşadıkları süreçleri, başarılarını kendilerinden dinledi.
Emirdağlı kadınların başarı hikâyelerinden oldukça etkilendiğini
belirtti.>>HÜDAYİ ACAR



Valilik : 213 53 66
Belediye : 214 42 55
İtfaiye : 110
Polis İmdat : 155
Jandarma  : 156
Zabıta : 153
Devlet Hast. : 214 00 30-38
Doğum Hs. : 213 39 56
Elektrik : 186 - 212 08 22
Meteoroloji : 217 58 58

ÖNEMLİ TELEFONLAR
0 Gerçekten Haber Verir

4 Mayıs 2023 PERŞEMBE  YIL: 18             SAYI: 5152   FİYATI: 5 TL    88

UUlluuççaayy,,  ““MMaahhaallllee  mmiittiinnggiimmiizz  oonnllaarrıınn
bbüüyyüükk  şşeehhiirr  mmiittiinnggiinnddeenn  ddaahhaa  üüssttüünn””

AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanı Hüseyin
Ceylan Uluçay ve 28. Dönem AK Parti
Afyonkarahisar Milletvekili Adayları

‘Afyonkarahisar İçin Hemen Şimdi' diyerek mahalle
buluşmalarını sürdürüyor. Son buluşmayı Fatih
Mahallesindeki Pazar yerinde gerçekleştiren AK Parti
teşkilatları mahalle sakinlerinin yoğun ilgisi ile karşılaştı.
Mitingde bir konuşma yapan AK Parti Merkez İlçe
Başkanı Ziya Coşkun Karadeniz, “Çok kıymetli mahalle
sakinlerimiz, inanın her biriniz buraya çıkıp buradan bir
baksanız harika gözüküyorsunuz. Bugün mağlup par-
tinin yaptığı miting kadar varız yani. O kadar büyük.
Ki biz bunu mahallede yapıyoruz, diğer illerde yapılan
mitingler fazla ekip ailemizde miting yapıyoruz.
Hepinizin teveccühüyle sonsuz teşekkürler ediyoruz.
Allah razı olsun hepinizden. Tabii ki bu sevgi, bu
sevda güçlü lider Recep Tayyip'i Erdoğan'a olan
güvenin sayesinde birlik ve beraberliğimiz, onun
inandığı, onun öne sürdüğü davaya inancımızdan
kaynaklanıyor. AK Parti bir dava partisi değerli dost-
lar. İnananların partisi. Dolayısıyla ikna edilmişlerle
değil, inanmışlarla yola çıkanların partisidir.  Allah'ın
izniyle 14 Mayıs'ta sandıkları patlatmaya hep beraber
var mıyız? Allah'ın izniyle bu coşkuyu, bu sevinci
Cumhurbaşkanımız da görecek. O da hissedecek. Öyle
bir manevi hava var. Ben ona inanıyorum” dedi. 

“AFYONKARAHİSAR’A TEK BAŞLARINA
GELMEYE CESARET EDEMİYORLAR”

Burada bir konuşma yapan AK Parti Afyonkarahisar İl
Başkanı Hüseyin Ceylan Uluçay “Kazamız şimdiden
mübarek olsun. Çok kıymetli Afyonkarahisarlı
hemşehrilerim. Gerçekten bugün Afyonkarahisar'da
Eşrefpaşa ve Fatih Mahallesi olarak bizleri ziyadesini
memnun ettiniz. Bu pazar alanını, bu meydanı doldur-
dunuz. Genciyle, yaşlısıyla, çocuğuyla büyüğüyle,
annesiyle, babasıyla gerçekten Afyonkarahisar bugün
14 Mayıs’ta sandıkları nasıl patlatacağını çok iyi anlat-
tı. Çok iyi bir ders verdi. Rabb'im hepinizden razı
olsun. Değerli hemşehrilerim biraz önce başkanımız
bahsetti. Bugün bazı partilerin genel başkanı
Afyonkarahisar'a geldiler ve bir belediye başkanı da
vardı. Tabii kendi güçleri yetmediği için yanında hep
bir belediye başkanı veya başka partinin genel başkan-
larıyla geliyordu. Çünkü Afyonkarahisar'a tek başına
gelmeye onların cesareti de yetmez, gücü de yetmez.
Ve AK Parti her zaman onlara cevabını verir ve salon-
ları meydanları boş bir şekilde görüp giderler. Ve
bugün de Afyonkarahisar olarak Fatih’ten onlara hep
birlikte cevabı verdik. Rabb'im sizlerden razı olsun”
diye konuştu. 

“MAHALLE MİTİNGİMİZ ONLARIN BÜYÜK
ŞEHİR MİTİNGİNDEN DAHA ÜSTÜN”

“Bizim bir mahalle mitingimiz bile onların büyük
şehirde yaptıkları mitinglerden daha üstün” diyen
Uluçay sözlerine şöyle devam etti; Bu da gösteriyor ki
Sayın Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan bu
davaya bu millete ve İslam alemine inşallah 14
Mayıs'tan sonra da hizmet edecek. İnşallah sizin bu
güveninizle, sizin bu desteklerinizle biz 14 Mayıs'ta
Afyonkarahisar'dan cumhurbaşkanımıza en yüksek
desteği vereceğiz. Ve inşallah Afyonkarahisar'dan en
az beş milletvekiline göndereceğiz. Çünkü
Afyonkarahisar bunu fazlasıyla hak ediyor. 

“CANIMIZIN SON DAMLASINA 
KADAR ERDOĞAN’IN YANINDAYIZ”

Uluçay’ın ardından konuşan Belediye Başkanı

Mehmet Zeybek de “Canımızın son damlasına kadar
Sayın Cumhurbaşkanımızın yanında yer almak,
desteklerimizle onun başını önüne eğdirmemek için
çalışıyoruz. 14 Mayıs'ta da bunu inşallah göstereceğiz.
Sizlerin hizmetkarıyız dedik. Bir belediye başkanı
olarak değil bir kardeşiniz olarak bir hizmetçiniziz.
Cenabıhak sayın Cumhurbaşkanımızın yardımcısı
olsun. Bu hain cepheye şer ittifakına karşı da muzaffer
etsin. Şayet diğerleri seçimi kaybettiği zaman iyi
düşünün Amerika üzülecek, Avrupa Birliği üzülecek,
İsrail üzülecek. PKK üzülecek, 7 düvel karşımızda olan
insanlar üzülecek. Onları üzmeye, onları dertlendirm-
eye devam edeceğiz. Bugün Antalya'da açıklama yaptı
Sayın Cumhurbaşkanımız. Terörün bol olduğu özellik-
le Gabar bölgesinde yeni bulunan kuyularla 100 bin
varil çıkaracak bir petrol kaynağı bulundu. Bunlar hop
oturup hop kalkıyorlar. Ki bu 100 bin varille de sınırlı
değil. Ben öyle tahmin ediyorum ki günlük kul-
landığımız petrolün üçte birini yerli imkanlarla inşal-
lah elde edeceğiz. 14 Mayıs Millet İttifakı'nın çöküşü
olsun. Sayın Cumhurbaşkanımızın da zaferi olsun,
başı dik. Yolu açık olsun” dedi, 
“GEÇMİŞTE YAŞANAN SORUNLARI ANLATTI”
AK Parti Milletvekili adayı Dr. Hakkı Öztürk de
“Kendi alanımdan sağlık hizmetleri alanından şöyle
bir hatırlatma yapmak istiyorum. Bildiğiniz gibi AK
Parti hükümetleri döneminde vatandaşlarımız sağlık
hizmeti almak için hastane kapılarına gittiğinde doktor
bulamaz, hastane yatağı bulamaz, acil bir hizmete
ihtiyaç olduğunda ambulans bulamaz, ambulans bulsa
mazot parası veremediği için ambulansı kullanamaz
haldeydi.  Hastaneler on kişilik koğuşlu yataklarla
hizmet verirken, maalesef bu hastanelerden ne hizmet
alabiliyor, ne teşhis ve tedavi imkanlarını bize sağlaya-
biliyordu. Eczanelere gittiğimizde ilaçlarımızı
bulamıyor, hastalarımıza tedavi edemez haldeydik.
2002 yılı geldiğinde Sayın Cumhurbaşkanımızın lider-
liğinde ve talimatlarıyla birlikte sağlık her şeyin başı
diyerek sağlık hizmetlerini geliştirme, güçlendirme
yoluyla önemli adımlar attık. Bu adımların en başında
hastanelerimizin güçlendirilmesi, büyütülmesi,
hekimlerle birlikte çoğaltılması ve sizlere insan onu-
runa yakışır bir şekilde yataklarla donatılmış büyük,
güçlü ve donanımlı hastaneler yapmak hedefimiz.
Bakın bugün Afyonkarahisar ilimizde 2002 yılında 140
tane uzman hekim varken bugün bu sayıyı kaça
çıkardı? Tam 645 uzman hekimle birlikte üniversite
hastanemizdeki 400 asistan ekibine ilave olarak 450
pratisyen ekibimizle birlikte yaklaşık olarak 1500.
Yaklaşık olarak yine 2200 yatak kapasitesiyle birlikte
sizlere bu hastaneler hizmet veriyoruz. Sadece bunlar-
la mı kalmış? Daha öncesinde MR cihazı dediğimiz
yüksek teknolojide olan hiç yokken bugün il merkez-
imizde 6 adet MR cihazı. Bunları niye hatırlatıyorum
kardeşlerim? Farkı hep beraber görelim diye. Bakın
AK Parti hükümetleri döneminde yapılan bu icraatlar
Türkiye'den bugün en son yaşadığımız dünyayı da
etkisi altına alan pandemi döneminde nasıl bir sonuç
verdiğini hemen küçük bir örnekle alacağım size.
Bugün batılı ülkelerde, Almanya'da, İtalya'da,
Fransa'da, İngiltere'de pandemi döneminde yoğun
bakım yatağı bulamadıkları için hastalarını, yaşlılarını
kapının önünde bırakan ölümüne terk eden ülkeler
vardı. Ama hamdolsun bugün bizim ülkemizde bugün
yoğun bakım yataklarıyla, şehir hastaneleriyle birlikte
bir tane insanımızı bir yaşlımızı kapının önünde bırak-

madık. Her birine hastanelerimizde en lüks ortamlarda
hizmetleri verdik. Hamdolsun bugün bu seviye Sayın
Cumhurbaşkanımızın güçlü liderliğiyle AK Parti
hükümetlerinin kararlı ve sağlam iradesiyle bugün bu
noktaya gelmiştir” dedi. 

“BU SEÇİM VAATLERİN 
DEĞİL VATANIN TARTIŞILDIĞI BİR SEÇİM”

AK Parti Milletvekili adayı Dr. Hasan Arslan da
konuşmasında “Bu seçim daha önceki seçimler gibi
değil. 2018 yerel seçimler gibi değil. 2015 yerel seçim-
leri gibi değil. Vaatlerin konuşulduğu, konuşulacağı
seçim değil, yaptıklarımızın, yapacaklarımızı konuşu-
lacağı seçim değil. Çünkü ortada vatan var değerli
dostlar. Vatanın tartışıldığı bir seçim olacak bu seçim.
Milliyetçilik duygusuyla ön plana çıkarmamız gereken
bir seçim. Cumhur İttifakı'nda daha önce olmayan bir
ittifak vardı. Sol partiydi. Evet DSP Cumhur İttifakı'na
destek veriyor. Neden bunu yapıyor? Kendisi açıkladı.
Milliyetçilik duygusuyla bunu yapıyor. Çünkü karşı
tarafta ortada vatanı bölmeye çalışan bir birliktelik var.
Cumhuriyet Halk Partili, İyi Partili ya da diğer partili
çok kıymetli arkadaşlarımız, dostlarımız, kardeşlerim-
iz var. Fakat yöneticileri ülkeyi bölmek istiyor. Milleti
birbirine düşürmek istiyor. Şöyle ki bütün Türkiye
düşmanları, Türkiye'nin yücelmesini yükselmesini
istemeyen terör örgütleri, ülkeler Millet İttifakı'nı
destekliyor. Cumhuriyet Halk Partisi'nin lideri olan
Millet İttifakı'nın cumhurbaşkanı adayı olan
Kılıçdaroğlu HDP'nin vaatlerini kendi vaatleriymiş
gibi söylüyor.  Ne diyor? Kayyumları kaldıracağım
diyor. Kayyumlar niye geldi hatırlayalım değerli dost-
lar. Çukur operasyonlarını hendek operasyonlarını
hatırlayalım. HDP'li belediyeler yolları asfalta kazıyıp
el yapımı patlayıcıları oraya döşeyip, sonra askerler-
imiz geçerken patlamadılar mı? O yüzden kayyumlara
tam da o belediyelere, o belediyelerin tekrar kayyum-
lardan arındırılması, HDP'nin tekrar o belediyeleri
yönetmeye çalışması, PKK'nın o bölgelerde imkan-
larını, devlet imkanlarını kullanması demek değil mi
değerli dostlar? O zaman biz buna müsaade edecek
miyiz? Afyon halkı buna müsaade edecek mi” diye
sordu. 

“SANA TERÖRİST DİYE YOK AMA
TERÖRİSTLERLE AYNI MASADASIN”

AK Parti Milletvekili İbrahim Yurdunuseven konuş-
masında “Yine bugün Afyon'a göre bir parti lideri var.
Biliyorsunuz bugün konuşma yaptı. Orada benim
ağzıma alamayacağım bir kelimeyle demiş ki ben
PKK'lıysam gelin beni tutuklayın demiş. Başında
birkaç kelimeler var da benim ona üslubum müsaade
etmiyor kelimeleri söylemeyi. Şimdi biz kendisine
PKK'lı filan demiyoruz. Ne diyoruz? Bir kere bile
kalkıp da PKK’ya terör örgütü diyemeyen HDP'yle sen
ne yapıyorsun? Aynı masada oturuyorsun. Ne diyor?
Ben diyor HDP'yi masada kabul etmem diyor. Kabul
etmiyorsun ama HDP'yle aynı masada oturuyorsun.
Sen nasıl vicdanın var? 15 Temmuz'da 250 şehit verdik.
Kırk yıl boyunca otuz binden fazla şehit verdik. Bu
vatan için bin yetmiş birden beri milyonlarca şehit
verdik. Vay efendim ben PKK'ysam gelin tutuklayın
demiş. Sana teröristsin diyen yok. Ama terörist PKK
eşittir, HDP eşittir siz” ifadelerine yer verdi. 

“DÜNYA LİDERİ ERDOĞAN’IN
ARKASINDA DURACAĞIZ”

AK Parti Milletvekili adayı Ferda Ertürk “Türkiye
olarak, Türk milleti olarak Afyon'un değil Türkiye'nin

değil dünyanın geleceğini belirleyecek bir karar ala-
cağız. Bu seçimde Türkiye yüz yılına yürüyen dünya
lideri Recep Tayyip Erdoğan'ın mı arkasında dura-
cağız? Yoksa önce altılı masa deyip, sonra başbakan-
larının, boş başkanlarının yanında mı? Şimdi sizlere
soruyorum. Bir geminin kaptanı, bir kişi olunca mı
yol alır, yoksa on kişi olunca mı yol alır? Bir kişi değil
mi. On kişiyle gemiyi yürütmeye çalışırsanız o gemi
batar. Biz yirmi bir yılda ilmek ilmek istediğimiz
dişimizle, tırnağımızda bir noktaya getirdiğimiz ve
bunca yıllık emeğimizle kazandığımız tüm kazanım-
larımızı yıkmaya izin verecek miyiz? Hayır. Türkiye
seçimini yaparken dünya lideri Recep Tayyip
Erdoğan'dan yana yapacaktır. Sadece geçtiğimiz
hafta yaptıklarımızdan bahsedelim. TCG
Anadolu'yu denize indirdik mi savaş gemimizi?
İndirdik. Üzerinde ne vardı? İHA'larımız,
SİHA'larımız ve Kızıl Elma'mız vardı. Dün bunlara
neyi ekledi cumhurbaşkanımız? Milli muharip savaş
uçağımızı ve ismi de Kaan oldu. Ne yaptık? Tüm
dünyada düşmana korku dosta güven saldık Allah'ın
izniyle. Bu gurur da milletimize yeter inşallah. Peki
yetti mi? Yetmedi. Ne yaptık? Savaş uçaklarımızın
yanında iki tane Altay Tankımızın ortasında
Başkomutanımız Recep Tayyip Erdoğan artık
dünyaya Türkiye'yi karada ölüm yok mesajı verdi
mi? Verdi Allah'ın izniyle yetti mi? Yetmedi. Karayı,
havayı, denizi kuşattıktan sonra uzaya imece
uyduğumuzu yerleştirdik mi? Yerleştirdik. Ve inşal-
lah önümüzdeki günlerde de iki vatandaşımızı
uzaya göndererek artık Türk'ün sesini uzaydan
duyuracak mıyız? Evet” dedi. 

“ZİLLET İTTİFAKININ
YAPAMADIĞI MİTİNGLERİ 

MAHALLELERİMİZDE YAPIYORUZ”
Son konuşmayı ise AK Parti Milletvekili adayı Ethem
Karahan yaptı. Karahan şöyle konuştu; Her
mahallemizde olduğu gibi bugün Fatih'imizde de
çok coşkulu bir karşılamayla karşılaştık. Allah hep-
inizden razı olsun. Bakıyoruz zillet ittifakının büyük
şehirlerde yapamadığı mitingleri işte bizler Fatih'te,
işte Mecidiye'de yapıyoruz. Afyonkarahisar reisine
sahip çıkıyor. Afyonkarahisar ak davaya sahip çıkıy-
or. Afyonkarahisar hak davaya sahip çıkıyor. Allah
sizlerden razı olsun. Sağ olun, var olun.
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan'dan önce
gençlerimiz özellikle öğrenci kardeşlerimiz, evlat-
larımız ilkokuldan başlayarak on ikinci sınıfa kadar
bütün ders kitaplarını para vererek alıyorlardı.
Benim iki tane ablam var. En büyük ablamın almış
olduğu kitabı önce diğer küçük ablam, akabinde de
ben kullanıyordum. Elhamdülillah cumhur-
başkanımız geldi. Birinci sınıftan on ikinci sınıfa
kadar bütün öğrenci kardeşlerimize ders kitaplarını
ücretsiz yaptı. Yine Cumhurbaşkanımızla beraber,
yine Ak Parti iktidarlarıyla beraber üniversite
mezunu kardeşlerimiz iki yıl boyunca genel sağlık
sigortası primlerinden muaf bırakıldı. 2002 yılında
AK Parti iktidara geldiğinde yetmiş dokuz olan
üniversite sayımız bugün iki yüz elliye ulaştı. Yurt
kapasitelerimiz, Türkiye genel yurt kapasitelerimiz
yüz binlerden sekiz yüz binlere, dokuz yüz binlere
çıkartıldı. İşte bunlar sadece gençliğe yapılmış olan
desteklerin ve yatırımların bir kısmı.  
>>HÜDAYİ ACAR

AK Parti Afyonkarahisar teşkilatları mahalle buluşmalarına devam ediyor. Fatih Mahallesinde miting
gibi coşkulu bir mahalle buluşması yapan AK Parti heyeti, mahalle sakinlerinin yoğun ilgisiyle karşılaştı. 


